
            
 

BENEI KRÓNIKABENEI KRÓNIKABENEI KRÓNIKABENEI KRÓNIKA    IXIXIXIX. . . . évf./50évf./50évf./50évf./50. sz.. sz.. sz.. sz.    1. oldal    
 
 

 
 
 
 

    

                                                    2014.                                                           IX. évfolyam /50. szám 
 

Tisztelt Mátrafürediek! 
 

Elkezdődött az az érdemi munka, 
melyet vállaltam. Tiszta, nyitott szívvel 
jöttem, és Önök hasonló érzésekkel 
fogadtak. Nagyszerű, segíteni akaró, 
jóindulatú embereket ismertem meg 
Mátrafüreden. Mint egy 
mostohagyerek, úgy szomjaztak a 
törődésre, odafigyelésre.  

Első tevékenységem betlehemes sátor 
állítása volt, amely méltó rangra emeli 
az adventi időszakot. Advent minden 
vasárnapján szeretettel várjuk Önöket 
óriás adventi koszorúnknál a szentmise 
után. 

Fő célom a közösségi összefogás 
felébresztése volt, melynek első lépését 
az adventi díszkivilágítással 
kapcsolatban tettem meg. Gyűjtést 
szerveztem, hogy Mátrafüreden 
rangjához méltó módon tudjuk 
ünnepelni az ünnepeket. Hála a sok 
segítőkész vállalkozónak és 
magánembernek, mára már csodálatos 
adventi fényekbe öltöztettük a kis 
hegyvidéki üdülőhelyet. 

Ez még csak a kezdet, folyamatban 
vannak a kérvények az ivóvízhálózat 
felújítására, a Pálosvörösmarti út 

aszfaltozására, gyógyszertár, 
dohánytrafik megnyitására. Nagy 
gondot kell fordítani az utak, járdák 
tisztaságának megőrzésére.  

Úgy érzem, hogy ez sikerülni fog. 
Kérem továbbra is együttműködő 
támogatásukat, hogy lépésről-lépésre 
megvalósítsuk az előttünk álló 
tennivalókat, és Mátrafüred 
visszanyerje régi rangját, patináját!  
Kellemes Ünnepeket Kívánok! 

          
           Faragó Tamás  

      képviselő                       
                      

Részönkormányzati választás 2014 
 

Köszönetünket fejezzük ki, hogy az 
Önök támogatásával bizalmat kaptunk a 
mátrafüredi részönkormányzat 
képviseletéhez.  

Ígéretünkhöz híven, igyekszünk 
határozott kiállással jól megfontolt és 
bölcs döntéseket hozni Mátrafüred és a 
Mátra érdekében, Faragó Tamás 
képviselőnkkel együttműködve. 

Bízunk benne, hogy a lakossági 
fórumokon és öt év múlva becsülettel, 
eredményeket felmutatva tudunk 
Önöknek beszámolni a végzett 
munkánkról. 

Ezt a feladatot mi kötelességnek 
tekintjük, és érzünk magunkban annyi 
erőt, szorgalmat és alázatot, hogy 
megszolgáljuk a bizalmat. 
A szavazás eredménye: 

Ferencz Angéla (136), Szuromi László 
(113), Tóth János (89), 
Grassalkovichné Varró Zsuzsanna (87), 
Bordás Bertalan (84), Mészáros Péter 
(43), Krigovszky Sándor (41), Kozmári 
József (40), Szabóné Harkó Rózsa (40), 
Eperjesi Richárdné (39). 

 

 
Advent az Angyalok mezején 

 
A Kékes Kutató-Mentő Alapítvány és 

a Kékes Sícentrum 2014. november 30-
án ötödik alkalommal rendezte meg a 
már hagyománnyá vált adventi 
ünnepséget Kékestetőn, amely ebben az 
évben is – égi áldással – fehérbe 
öltözött. 

A kirakodó vásár már délelőtt tíz 
órától látogatható volt: az 
elmaradhatatlan forralt bor, művészien 
elkészített adventi koszorúk, díszek, 
kerámiák, csontból, szaruból, 
szarvasagancsból készült használati 
tárgyak, ékszerek, de voltak különleges 
finomságok is, mint kemencében sült, 
házilag füstölt kézműves sajtok és a 
legnagyobb sikert a székely betyár 
kürtőskalács aratta, amely előtt 
sötétedésig kígyózó sorok álltak. 

A turizmus is képviseltette magát: a 
Magyar Turizmus Zrt. Észak-

magyarországi Regionális Marketing 
igazgatósága turisztikai kiadványokkal 
jelent meg, bemutatva Észak-
Magyarország egészségtudatos 
szemléletre épülő pihenő és sportolási 
lehetőségeit, amelyben helyet kapott 
Mátrafüred is, a High Tech Sportok 
Bázisa, a négy évszakos élmények 
fellegvára. 

Az apróságokat jelmezes, bábos, 
interaktív gyermekprogram várta, 
hallgathattuk az Empty Pubs 
örömzenéjét. 

Az adventi koszorút Juhász Ferenc 
plébános áldotta meg ezekkel a 
gondolatokkal: vigyék a békét és az 
advent köszöntés jó hírét! Az első 
gyertya meggyújtását közös ima 
követte. 

Ezután a Csík zenekar adventi 
koncertje csendült fel. A zenekar 

énekesnője – Majorosi Marianna – 
advent jegyében, egész évben 
szeretettel teli napokat kívánt a Benei 
Krónika olvasóinak, és szeretnének 
minél több lehetőséget, hogy még 
sokszor jöhessenek ide. 

A program záróakkordja a 
máglyagyújtás volt. 

A Tető étterem, a He-Do bár és Budai 
Laci büféje zsúfolásig megtelt 
emberekkel, ahol az állóhelyekre is 
sorba kellett állni. Nagy Róbert 
tájékoztatása szerint, több ezren 
látogattak el az Angyalok mezejére 
Advent első vasárnapján. 
Megtelt a hegy szeretettel, a várakozás 
örömével. 

 
 

Rostás Gabi 

 

        BeneiBeneiBeneiBenei        KrónikaKrónikaKrónikaKrónika    
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 „A Víz Szalad, de a kő marad” - /Wass Albert/ 
 

2014. november 8-
9-én Mátrafüreden 

került 
megrendezésre az 

Ásványgyűjtők 
XXVI.  Mátrai 
Találkozója. 

Ez a kétnapos 
találkozó nagyon 

színes programsorozatot kínált az 
érdeklődőknek. 

Aki személyesen akart részt venni 
ásvány lelőhelyek felkutatásában (barit, 
kalcit, kvarc), azok ásványgyűjtő túrán 
vehettek részt Dala László erdőmérnök 
vezetésével Sirok- Hosszúvölgyben. 
Ezen a kiránduláson valamennyi 
korosztály képviseltette magát, 
kisiskolásoktól egészen a 
nyugdíjasokig. Tokajból, Budapestről 
és még számos más, távoli városokból 
is érkeztek látogatók. 

A szombati program délután 
előadássorozattal folytatódott, amelyet 
Mészárosné Drizner Rita és az iskola 
igazgatónője, Karnis Pálné nyitott meg. 
Az első előadó Dr Dávid Lóránt dékán, 
tanszékvezető főiskolai tanár volt 
(Eszterházy Károly Főiskola 
Gazdaságtudományi Intézet). Témája: 
Innováció és kreativitás a Mátravidék 
turizmusában. Lásd: Adrenalin Park. 
Mint tudjuk, egy új lehetőséget nyújt a 
Mátrában pihenőknek a kalandpark, 
amely már szállást is nyújt az oda 
érkezőknek, a Hegyi Sportok Bázisa 
pedig egy új kikapcsolódást kínál az 
erdőben kirándulóknak, a terepsegway-
túrázással. 
A Mátra még hiányosságai ellenére is 
(a 24-es út leromlott állapota …stb.) 

igen népszerű és látogatott, ami 
elsősorban a természeti értékeknek 
köszönhető. Sajnálatos és 
elgondolkoztató, hogy Gyöngyös nem 
tudja megfogni, maradásra bírni a 
turistákat, csak átutaznak a városon a 
vendégek. 

Fodor Rozália muzeológus - a Mátra 
Múzeum munkatársa – Barlangok a 
Mátrában címmel a Mátra 
barlangjainak feltárásáról, lelőhelyeiről 
és a barlangok típusairól tartott 
előadást. Ha valaki azt hiszi, hogy 
nincsenek barlangok a Mátrában, az 
nagyon téved, de semmiképpen sem 
egy aggteleki karszt barlangra kell 
gondolnia.  

Végezetül Dr. Dávid Árpád főiskolai 
docens (Eszterházy Károly Főiskola 
Földrajzi és Környezettudományi 
Intézet) tartott egy remek előadást 
Adalékok a domoszlói Tarjánka-patak 
szurdokvölgyében előforduló andezitek 
megismeréséhez címmel. Az előadáson 
résztvevők jelentős többsége könnyen 
elárulta magát, hogy még nem járt .ott. 
Sok amatőr természetbúvárnak 
felfedezésre vár még a szurdokvölgy.  
A szombati program egy nagyszerű 
vacsorával, nagyon kedves 
vendéglátással záródott, melyben a 
Mátra Szakképző Iskola tanulói is 
aktívan részt vettek. 

A vasárnapi ásványbörze kellemesen 
lágy kísérőzenével hívogatta vendégeit. 
A zenei hátteret Jakkel Mihály és 
tanítványai biztosították kürtökkel. 
A börzén mindenki találhatott kedvére 
valót, hiszen nemcsak a csodálatos 
ásványok és az abból készült ékszerek 
csalogatták a vásárlókat, hanem 

számtalan más mesterség is 
bemutatkozott, mint például a 
kovácsmesterség, bemutató 
kemencével, volt méz vásár és 
iparművészek egyedi ajándéktárgyai, 
valamint az iskola tanulói által készített 
ajtókopogtatók, adventi koszorúk. 
Gyönyörködhettek a látogatók Göcsei 
József festőművész kiállításában. 

Az ásványkiállítást a gyűjtők, többek 
között Lovász András, Dr. Edei Antal, 
Kiss Tibor, Magyar Balázs és Horváth 
Béláné részvételével nyitották meg.  

A szervezők tájékoztatása szerint, az 
ásványbörze fokozatosan nőtte ki magát 
nemzetközivé. Első alkalommal 
Gyöngyösorosziban rendezték meg 
kisebb körökben ezt a találkozót. Évek 
során egyre nagyobb volt az érdeklődés 
az ásványok iránt, így kinőtte a régi 
helyét, majd országos rendezvénnyé 
bővült. Ma már azt is mondhatjuk, hogy 
nemzetközivé vált, hiszen visszatérő 
lengyel, szlovák, román és erdélyi 
gyűjtők és érdeklődők is részt vettek a 
rendezvényen. A kiállítás azért is 
fontos, hogy a Mátra Szakképző 
Iskolában került megrendezésre, mert 
ideális környezetet nyújt, és az iskola is 
be tud mutatkozni az általa kínált 
szakmákkal. 

Kívánjuk a szervezőknek 
(Mészárosné Drizner Ritának és Misuta 
Jánosnak), hogy a következő években is 
legalább ilyen sikeres legyen a 
találkozó, mint 2014-ben volt. 

            
 
 

Kiss Bernadett

 
 

Sikeres csúcstámadások a 2014-es „Muzsikál az erdő”-n  
 

A „Muzsikál az erdő”  
rendezvénysorozat a 2014-es évben sok 
szempontból csúcsokat döntött. 
Eljuttatta programjait a Mátra három 
csúcsára – Kékestetőre, Galyatetőre és 
Ágasvárra. De nemcsak a helyszínek 
jelentettek csúcsokat, hanem a 
látogatók létszáma minden eddigit 
felülmúlt – hiszen átlagosan 4-500 fő 
vett részt a programnapokon, de 
büszkélkedhetünk 800 fő körüli 
látogatottsággal is.  

A kilenc napos „Muzsikál az erdő” – 
Mátrai Művészeti Napokat az időjárás 
is a kegyeibe fogadta, hiszen a 
különösen esős nyarunk ellenére 
egyszer sem áztunk el, minden program 
a megtervezett helyszínen valósult meg. 
A megismételhetetlen élményt nyújtó 
klasszikus és népzenei koncertek a 
hagyományokhoz híven erdei 
koncerttereken valósultak meg, minden 
nap más helyszínen, százados bükkfák 
árnyékában, hűs patakmedrekben, a 
szelek játékának folyton kitett 

hegycsúcsokon. A fellépő művészek 
között üdvözölhettünk országos, sőt 
világhírű előadóművészeket és a 
helybéli művészeti élet kiválóságait. Az 
Egri Szimfonikus Zenekar Szabó Sipos 
Máté, a Magyar Állami Operaház 
karigazgatójának vezényletével 
varázsolta el a közönséget, a Musica 
Mansueta kamarazenekart Ménesi 
Gergely, a Zeneakadémia Szimfonikus 
Zenekarának karmestere irányította. 
Fellépőink között üdvözölhettük Pál 
István Szalonnát, az Állami Népi 
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Együttes vezető prímását, Palya Bea 
énekesnőt, Lajkó Félixet és Kappel 
Editet a szilvásváradi lipicai lovakkal. 
De a közönség kitartása, a „Muzsikál az 
erdő”  varázs együttesen különleges 
pillanatokat okozott: Kékestetőn a 
hideg és a metsző szél ellenére a több 
száz fős közönség együtt lüktetett 
Orosz Zoltán harmonikaművész 
argentin tangójátékára, majd dalra 
fakadt a Muzsikás Együttessel és 
zengett a magyar népdal a sípálya 
északi lejtőjén. A helyszínek 
megközelítése szakvezetéses erdei 
séták keretében zajlott. Az erdészek, 
környezetvédő szakemberek 
hozzásegítették az érdeklődőket, hogy 
értőn figyeljék a természet legapróbb 
rezdüléseit, s lecsendesített lélekkel 
készen álljanak a koncertélmény 
befogadására.  

Minden nap gondoltunk a 
gyermekekre igényes klasszikus zenei, 
kézműves és színházi programokkal – a 
gyermekeink jelentik a jövő 
művészetekre fogékony, természetet 
megbecsülő közönségét, nevelésüket ez 
irányba nem lehet elég korán kezdeni. 
A képzőművészeti kiállítások, a 
fotóművészet, az irodalom, az erdei 
sport és a tudományos- ismeretterjesztő 

előadások is a programok oszlopos 
részét alkották. Minden programnap 
végét pedig a kötetlen beszélgetés zárta 
a helyi ételek, borok kóstolójával 
egybekötve.  

A 2014-es évben két sikeres, az 
ország más régiójában megrendezett 
„Muzsikál az erdő”  program is zajlott. 
Kecskemét közelében a Nyíri erdő 
adott otthont a június 21-i „Muzsikál az 
erdő a Hírös Városban” 
rendezvénynek. A szeptember 27-i 
„Muzsikál az erdő a Királyi Erdőben” 
pedig az Országos Erdők Hete 
nyitórendezvényeként várta az 
érdeklődőket a Fehérvárcsurgó 
határában található Gaja-völgyi 
Tájcentrumban. 

A „Muzsikál az erdő”  
rendezvénysorozat 2014-ben rangos 
elismerésben részesült: „Nógrádikum” 
díjat kapott a Nógrád Megyei 
Önkormányzat Közgyűlésének ünnepi 
ülésén. A Nógrád Megyei Értéktár 
Bizottság döntése alapján a „Muzsikál 
az erdő”  a legelsők között kapta meg e 
megtisztelő címet. A Kormány 2012-
ben született törvénye előirányozza 
települési, megyei és országos szinten a 
nemzeti értékek és a hungarikumok 
gyűjtését, megőrzését. Ezt a munkát 

megyei szinten a Megyei Értéktár 
Bizottságok végzik, olyan nemzeti 
értékek gyűjtését és megőrzését tekintik 
feladatuknak, amelyek a megye 
kiemelkedő, megőrzésre érdemes 
értékét képviselik, magukban 
hordozzák azt a sajátosságot, amely a 
megye számára különleges 
fontossággal bír, valamint már országos 
ismertséggel rendelkezik, vagy érdemes 
az országos népszerűsítésre.  

A „Muzsikál az erdő”  rendezvény 
szervezői év vége közeledtével meg 
szeretnék köszönni mindazoknak a 
támogatását, közreműködését, akik 
hozzájárultak a rendezvénysorozat 
létrejöttéhez. A „Muzsikál az erdő”  
összefogás eredménye, az 
együttgondolkodás nélkül nem 
valósulnának meg céljai. Már 
készülünk a következő évre, várunk 
minden kedves érdeklődőt 
programjainkon 2015-ben is. Bővebb 
információt rendszeresen találnak 
honlapunkon, a 
www.muzsikalazerdo.hu-n. 
 
 

                     
Szabó Lajos, Matúz Viktória 
Muzsikál az Erdő Alapítvány 

 

Magyar Királyi Állami Horthy Miklós Gyógyintézet 

 
Mátraháza újkori története közel 

egyidős a szanatórium építésének 
történetével.  

A szanatórium tervezésével 
Jendrassik Alfréd műépítészt bízták 
meg 1927-ben. Az építési terv 
készítését megelőzően – 1926-ban – 
már megkezdődtek a forrásfoglalások 
és a napi 300 m3 kapacitású vízmű 
megépítése. Ezeket a munkákat a 
gyöngyösi székhelyű és születésű 
Gajdóczky Dezső és László 
építőmesterekre bízták. 

Az építési munkákat versenytárgyalás 
keretében az első Magyar Magas- és 
Mélyépítő Rt-re bízták, melynek 
vezetője és tulajdonosa Csonka László 
volt.  

Az építés - a Nagy-Somor-réten - 
1927 nyarán kezdődött. A 200 méter 
hosszú, négyemeletes létesítmény 
számos kiegészítő épületekkel és 
pavilonokkal a gazdasági válság 
közepette is jó ütemben haladt, így 
1929. június 9-én Vass József miniszter 
megtartotta az ún. bokréta ünnepélyt, 

ami a legfelső falegyen elérését 
jelentette.  

A munkálatokba a gyöngyösi 
székhelyű Pavlik Ágostont is bevonták, 
aki 1929. október 23-án bekövetkezett 
haláláig közreműködött a gyógyintézet 
építésében. Halála után Csonka László 
már egyedül irányította a munkát, s 
mivel sokat tartózkodott a helyszínen, 
családja is gyakran látogatta, a 
Gyöngyös–Parád közötti átmenő út 
mellet, annak keleti oldalán saját *házat 
épített. 

Testvérének - Csonka Dalmának, aki, 
mint súlyos TBC beteg itt élte utolsó 
éveit - a tulajdonában is volt egy villa, 
amely a kápolna mellett állt, ezt 
azonban halála után örökösei eladták.  

1931 őszén készült el a szanatórium, 
melynek építési költsége hét millió 
pengőbe került, és 300 ággyal 
rendelkezett. Az ápolásért térítési díjat 
kellett fizetni, vagy a biztosító állt 
helyt. Az ápolási díj hat- és nyolcágyas 
szobákban napi 6 pengő, két-
háromágyas szobákban napi 7, az első 

emeleti kétágyas szobákban pedig napi 
10 pengő volt. Abban az időben 
Gyöngyös és környékén a napszámbér 
1.70-3.00 pengő volt, így a térítés 
nélküliek számára jelentős anyagi terhet 
jelentett az ellátás. 

A Mátrai Szanatóriumról írta Dr. 
Gerevich Andor - igazgató-főorvos -
1932-ben a Népegészségügy című 
szaklapban: „sok szanatóriumot, 
klinikát, kórházat láttam, de ezeknek 
impressziói mind eltűnnek a 
szanatórium megpillantásának élménye 
mellett. A magyar építészet eme 
remekművének méltó keretet ad a 
természet, amely mint féltett kincsét 
övezi a szanatóriumot.” 

Közép-Európa legnagyobb és 
legkorszerűbb közegészségügyi intézete 
volt az 1930-as években a Magyar 
Királyi Állami Horthy Miklós 
Gyógyintézet, amely a TBC elleni 
küzdelem fellegvára volt. A TBC 
visszaszorulásával klasszikus szerepe 
megváltozott és ma már a 
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tüdőgyógyászaton belül főleg az 
allergiás, a krónikus légzőszervi és a 
daganatos betegségek gyógyhelye. 

Csonka László közreműködése és 
irányító munkája a mátraházai 
szanatórium építésénél új fordulatot 

eredményezett az egész Mátra térség 
turisztikai fejlesztésében. Ekkor már a 
Kékes Szálló kétütemű megvalósítása 
és a szálló környezetének kialakítása 
foglalkoztatta.  

(*Csonka László mátraházai villáját 
1933 körül világhírű írónőnk, Tormay 
Cecile vette meg, és Meseház néven 
vált ismertté.) 

 
Rostás Gabi 

 
RÖVID HÍREK, INFORMÁCIÓK 

HSB MIKULÁS AZ ÓVODÁBAN 
2014. december 5-én, az immár hagyományos ünnepi 
programban idén is volt segway-angyalka és krampusz, a 
Mikulás ezúttal azonban egy rendkívül látványos MAX IV 
kétéltűn érkezett a gyerekekhez. A programban kiemelt 
helyet kapott a természetvédelem, hiszen az angyalka most 
is a környezet megóvását célzó, ismereteket bővítő játékos 
feladványokkal varázsolta el a kicsiket. (Ocela Tibor) 
VILÁGBAJNOKSÁG 
Egyesületünk 2007-es megalakulásakor egyik alapvető 
célként jelölte meg a tehetségkutatást és az utánpótlás 
nevelést. Az idei évben Junior versenyzőinknek sikerült a 
pontszerző versenyeken a legtöbb pontot begyűjteni, és az 
első két helyet megszerezni kategóriájukban. Király Ármin 
az első helyen 760 ponttal, második Tóth Erik 740 ponttal.  
Ezzel bekerültek a magyar válogatottba, így ők képviselték 
csapatunkat, Magyarországot, Gyöngyöst, Mátrafüredet a 
szeptember első hetében megrendezésre került norvégiai 
világbajnokságon Hafjell-ben.  Szeptember 7-én 
szurkolhattunk a magyar válogatottnak. Hajrá 
Magyarország! Hajrá Betyárok! (Nagy Zoltán, elnök) 
CSONKA VILLA 
A kékestetői Csonka villa tulajdonosa a magyar állam, 
kezelője a Mátrai Gyógyintézet. Állampolgári jogon 
kezdeményeztem, hogy a tulajdonos tegyen eleget 
jókarbantartási kötelezettségének, ami elsősorban a 
tetőszerkezet megújítását jelenti. Az állagmegóvás közel 9 
millió forintba kerül, melynek 30 %-át - 2.4 millió forintot 
- Gyöngyös város önkormányzata adja, melyet a 
szeptemberi testületi ülésen el is fogadtak. (R. Gabi) 
EGYÉB SZOLGÁLTATÁSOK A POSTÁN  
PostaMozaik megtakarításs, PostaSzemünkfénye 
(gyermeke, unokája jövőjéről gondoskodhat), 
PostaNyugdíj Program (egyhavi díj ajándékba), 
PostaFészek Őr (otthonbiztosítás), PostaÉrték Őr 
(életbiztosítás). UtasŐr-minden kedden 10 % kedvezmény, 
PostaNyugdíj Aranytartalék 20 % adókedvezménnyel. 
Üdítők, édességek nagy választékban. Elektronikus mobil 
feltöltés. 
 

ALAPÍTVÁNYI HÍREK  
A Mátrafüredért Természetvédelmi és Turisztikai 
Alapítvány köszönetét fejezi ki mindazoknak, akik adójuk 
1 %-val támogatták a téli madáretetésre fordított összeget, 
amely 21 ezer forint volt. A téli időszakra 5 q magot 
vásároltunk 60 ezer forint értékben, amit az alapítvány 
egészített ki. Kérjük további támogatásukat madárvédelmi 
tevékenységünk segítésére. Adószám: 19137047-1-10 
SZEREZZ ÖRÖMET! 
A Magyar Vöröskereszt Gyöngyös Területi Szervezete a 
GyöngyHázban is gyűjtést szervez december 23-ig 9h-
20h-ig (vasárnap 13h-ig). Az ingyenes programok, a 
gyerekeinknek mutatott jó példa, a rajzverseny mind azt a 
célt szolgálja, hogy az emberek a szeretet kiemelt 
időszakában még érzékenyebbé válva forduljanak az 
elesettebbek felé. Támogasson mindenki azzal, amivel tud: 
a tartós élelmiszerek mellett használt könyvekkel, 
játékokkal, vagy pénzadománnyal. (Aradi Mária) 
KONCERT 
A Paddy and the Rats a világ legjobb kelta-punk rock 
bandája címet kapta 2014-ben egy internetes szavazáson, 
akik külföldön és a tengerentúlon is ugyanolyan sikeresek, 
mint itthon. (Évente legalább 150 koncertet adnak). A 
zenekar vezetőjét – Paddyt - egy villáminterjúban arról 
kérdeztem, mit üzen a mátrafüredi rajongóknak? Szívesen 
megyünk, ha hívtok. Mindig kaphatók vagyunk egy jó 
bulira. Már csak egy szabadtéri színpad kellene, ahol fel is 
lehetne lépni, ami van is, meg nincs is…(R.G.) 
FESTÉKBOLT 
A fürediek által is kedvelt „piactéri” festékbolt egy utcával 
lejjebb, a Vértanú utca 10 szám alá költözött. Alacsony árakkal, 
nagy választékkal, szaktanácsadással várják régi és új vásárlóikat. 
PIZZALAND 
Húszféle helyben sütött pizzák házhozszállítással a Landor 
Büféből 12-22 óráig: 0620/2610-544 
KIÁLLÍTÁS 
Gyenesné Barna Mariann üvegfestményiből 2015. január 
hónapban nyílik kiállítás a V. S. Városi Könyvtárban.  
(A pontos időpont ki lesz plakátolva)

Következő lapzárta: 2015. február 5. (e-mail:gabirostas@gmail.com) 
A Benei Krónika valamennyi számát elolvashatják: az Országos Széchenyi Könyvtárban, a Vachott Sándor Városi Könyvtárban, valamint a 

www.matrafured-bene.hu, a www.matrasport.hu weboldalakon. 
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